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Dot. Dokończenia remontu szatni na boisku w Chwałęcicach 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Od dłuższego czasu zabiegam o remont boiska w Chwałęcicach. Na dzień dzisiejszy 

mamy doprowadzoną wodę (co było największym problemem), ale boisko w dalszym ciągu 

nie funkcjonuje z powodu niedokończonych prac inwestycyjnych, związanych z budynkiem 

szatni. Zagrożony jest zbliżający się sezon rozgrywek piłkarskich. Nie możemy dopuścić do 

sytuacji, gdy kolejny rok boisko będzie nieczynne. Dla mieszkańców Chwałęcic obiekt ten 

jest bardzo ważny, a członkowie Klubu Sportowego Sokół wnieśli ogromny wkład pracy, aby 

teren ten służył lokalnej społeczności i młodzież mogła rozwijać się sportowo. Proszę o 

pozytywne rozpatrzenie mojej prośby o dokończenie tej inwestycji i jak najszybsze oddanie 

tego obiektu do użytku. 

 

Z poważaniem  

Krystyna Wałach 


